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De blik verruimen, verder kijken dan dit moment, daar wil ik het graag over hebben. 

Natuurlijk kunnen we er niet omheen, een belangrijke groep ondernemers doet niet mee, dat vinden 
wij erg jammer. Het is ons helaas niet gelukt de voordelen en het belang voor iedereen voldoende 
naar voren te brengen. 

Maar het is zoals het is, en het voorstel van wethouder Meijer weerspiegelt de discussie die is 
gevoerd en de afspraken die zijn gemaakt. OVH, OVW, HOK en BCH staan daar dus achter.

Want waar was het ondernemersfonds vanaf de start voor bedoeld, en wat is dus ook nu nog deze 
vier ondernemerskringen het doel wat we voor ogen hebben? Dat is samen zorgen voor een 
economisch krachtiger samenleving in de gemeente Heerde. 

In tijden van een terugtrekkende landelijke overheid die de mond vol heeft van participatie en 
zelfredzaamheid komt er steeds meer druk op de schouders van gemeentelijke overheden en 
burgers. Wij zullen het dus steeds vaker lokaal  moeten oplossen. Dat ligt niet alleen bij de 
plaatselijke overheid, sterker nog, doordat de overgehevelde taken niet vergezeld gaan met 
evenzoveel benodigde fondsen zal ook vanuit de gemeente steeds minder ondersteuning komen 
voor datgene wat tot nu toe werd gezien als een publieke taak.

Wij als burgers, particulieren en ondernemers, zullen het dus steeds vaker zelf moeten overnemen. 
Willen wij in de toekomst een aantrekkelijk gemeente vormen voor bedrijven én voor hun 
werknemers dan moet je nu beginnen, of doorgaan, met investeren. En daar is het 
ondernemersfonds het ideale middel voor. Het is gewoon een smeermiddel.

Het ondernemersfonds gemeente Heerde is nog geen jaar bezig. Toch is er al heel veel gebeurd. Veel 
zaken, vooral in de dorpen Heerde en Wapenveld, liepen al, maar zijn met behulp van extra funding 
naar een hoger plan getild. Activiteiten kunnen soepeler en professioneler worden georganiseerd. 
Trekken daardoor dus ook meer publiek wat goed is voor economie, maar ook  het gevoel van “hier 
gebeurd wat” wordt versterkt. En dat maakt de omgeving weer aantrekkelijker om te komen, te 
blijven of, misschien wel de belangrijkste, terug te keren. 

Een voorbeeld daarbuiten is het glasvezel netwerk op de Europaweg dat met behulp van het 
ondernemersfonds de drempel voor aansluiten kon verlagen en daarmee economisch rendabel kan 
worden. 

In de pijplijn zit nog een initiatief om leerlingen van de Noordgouw technisch onderwijs aan te 
bieden. Hier heb je het bedrijfsleven voor nodig. Laten zien wat er allemaal is op gebied van techniek 
en wat er allemaal gebeurd hier in onze gemeente. Zorgen dat jonge mensen niet alleen voor 
techniek gaan kiezen (hier is een groot tekort aan) maar ze ook laten zien dat ze hier werk kunnen 
vinden. Een goed voorbeeld van branche overschrijdende samenwerking die zorgt voor lange termijn 
winst voor bedrijven en voor de samenleving als geheel.

Het OFGH is geen doel op zich, het helpt om doelen te bereiken. Het zorgt voor nieuwe verbindingen 
tussen ondernemers, profit en non-profit. Het zorgt voor reuring in de dorpen, aantrekkelijker 
werkgevers- én werknemersklimaat en daarmee voor een leefbaarder en economisch krachtiger 
samenleving in de gemeente Heerde.

OVH, OVW, HOK en BCH vragen u om een blik op de toekomst, om leiderschap. Om een beslissing die 
goed is voor de lange termijn. Om goedkeuring van het voorstel van wethouder Meijer.


